
Dato 02/02-2023 
Afdelingsbestyrelse afdeling 11. 
Tilstede var Charlotte, Lena og Tanja. 
 

Referat 
 
Vi har holdt et fælles møde med afdeling 12, 13, 30 og 34 sidste år i november for 
at lave noget sammen fælles. Vi startede med at vil holde et fælles Fastelavn, MEN 
dette har vi desværre måtte aflyse da der ikke var tilmeldinger nok, desværre.  
 
Ellers har vi sakkede om:  
 

• Legeplads.  
Legepladsen mellem blok A og blok B at få renoveret den legeplads at det 
bliver en naturlegeplads. Vi får indhentet tilbud på hvad det vil komme til at 
koste. Samt hyggekroge mellem blokkende.  

 

• Renovering af køkkener. 
Renovering af køkkener med om man selv vil bruge sin rådighed som lejer og 
selv betale eller ma ønsker at forespørge AlmenBo om finansiering med 
forhøjelse af husleje. Dette er sat i gang med at høre dem ad ved AlmenBo. 

 

• Inde kat og en lille hund.  
Om at vil have til afstemning til næste afdelingsmødet om en inde kat og en 
hund på max 6-7 kg. Med hund der snakker vi små hunde på en max 
størrelse som f.eks. en terrier og som kan være i en taske. 
 

• Klager af bebor/og hvad AlmenBo har af holdning  
Snakkede også om hvor meget der skal til før en lejer kan blive smidt ud af 
lejligheden og hvad AlmenBo’s holdning er til dette. 
 

• Hobbyrummet. 
Der bliver indhentet tilbud på hvad det vil koste at få malet hobbyrummet, da 
det trænger til en kærlig hånd. 
 

• Næste møde er den 13/04-2023. I er velkommen til at komme ned mellem kl. 
1830-1930. 


